
   
 

 
 

Kraków, dnia 20 grudnia 2022 roku  

 

Do  
Jacka Majchrowskiego  
Prezydenta Miasta Krakowa  
pl. Wszystkich Świętych 3-4 
30-004 Kraków  

 

 

Dotyczy:  planów przebudowy ul. Buszka w kontekście wyniku konsultacji społecznych 

 

 

ZAPYTANIE 

 

 Szanowny Panie Prezydencie,  

 W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku 

(Dz. U. 1990 Nr 16 poz. 95 z późniejszymi zmianami), zwracam się do Pana z zapytaniem 

w następującej sprawie. 

W październiku i listopadzie 2022 roku prowadzone były konsultacje społeczne, dotyczące 

oczekiwań Mieszkańców co do kierunku i sposobu przebudowy fragmentu ul. Buszka. Dostępne 

powszechnie wyniki tych konsultacji prowadzą do wniosku, że Mieszkańcy nie chcą, by droga 

miała charakter ulicy przelotowej i oczekują, by na odcinku na wysokości ogródków działkowych 

zostało wprowadzone oświetlenie i elementy małej architektury w postaci ławek oraz stojaków 

rowerowych. Zdecydowana większość spośród niespełna ośmiuset osób, które wzięły udział w 

konsultacjach, opowiedziała się za wariantem, gdzie wykluczony jest na tym odcinku ruch 

samochodowy. W świetle powyższego jako jednoznaczne jawi się oczekiwanie Mieszkańców co 

do sposobu zagospodarowania tej ulicy i pozostawienia jej w niezmienionym kształcie, ale 

wyposażonej w podstawową infrastrukturę podnoszącą poziom bezpieczeństwa, jaką jest 

oświetlenie.  



   
 

 
 

W związku z powyższym zwracam się do Pana z następującymi pytaniami:  

Czy oczekiwania Mieszkańców zostały uwzględnione w procedurze inwestycyjnej związanej z 

przebudową ul. Buszka? Jeżeli tak, to w jakim zakresie te oczekiwania uwzględniono? 

 

Z wyrazami szacunku, 
 

 
Łukasz Gibała 

 


